
Mindretalsudtalelse i skolebestyrelsen til septemberreferatet vedlagt referatet af mødet d. 26. oktober 
 
 
Til referat.  
 
Udtalelse vedr. økonomisk udfordring på Erlev Skole, af Mathias Christiansen.  
 
Jeg mener at der er brug for en mere detaljeret og tilbundsgående forklaring på hvorfor vi som skole 
pludselig skal spare så meget. Jeg mener ikke at denne fremstilling giver en tilfredsstillende forklaring på 
årsag og konsekvens. 
Jeg mener at sagen og dens omfang er så stort at jeg anser det som uordentligt at der ikke gives en grundig 
og sammenhængende skriftlig forklaring til skolens pårørende. Som repræsentant for forældrene er det 
min klare forventning at man ønsker at oplyse forældrene om deres barns skole, bedst muligt.  
 
Som det fremgår i denne fremstilling, er der ikke taget noget ansvar for en MEGET stort overforbrug.  
 
Jeg anser dette som en alvorlig sag, som ikke kan undgå at få store økonomiske og pædagogiske 
konsekvenser i fremtidens skole. Dette forventer jeg åbenhed og ærlighed omkring.  
 
Jeg mener ikke at vi kan være dette informationsniveau bekendt og mener ikke at det er værdigt for vores 
bestyrelse. 
 
Mvh. Mathias.  
 


